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Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XLIX/22  

XLIX sesja odbyta w dniu 30 czerwca 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:38 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Bartłomiej Czaki 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Justyna Gapska 

6. Adam Michalak 

7. Tomasz Rudny 

8. Tadeusz Szczepański 

9. Marzanna Szewczyk 

10. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, 

Tomasz Pacek oraz Szymon Raczyński. 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi - zał. nr 2. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XLIX sesji RM ?  

Radni nie wnieśli uwag.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Porządek obrad XLIX sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 15 marca 

2022 r. do 17 czerwca 2022 r. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do ww. sprawozdania ?  

Radni uwag nie wnieśli.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 15 marca 2022 r. do 

17 czerwca 2022 r. stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2022 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 
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Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/356/22 RM została podjęta (zał.5).  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 
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Uchwała Nr XLIX/357/22 RM została podjęta (zał.6).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski oraz o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za I półrocze.  

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/358/22 RM została podjęta (zał.7).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie 

realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Bydgoskiego Obszaru 

Funkcjonalnego, tj. obszaru gmin członkowskich Stowarzyszenia Metropolia Bydgoszcz 



5 

 

w perspektywie finansowej 2021 – 2027.  

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny A. Michalak - w związku z tym, że dopuszcza się porozumienia międzygminne na 

zadania publiczne, to jaki jest charakter tych zadań ? Czy wchodzą w to zadania własne 

Gminy ? 

 

Odpowiedzi udzieliła T. Subsrtyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że są to 

zadania, które Gmina chce realizować na własnym terenie, czyli takie zadania jak budowa 

ścieżek rowerowych, zagospodarowanie terenów nadwiślańskich czy zagospodarowanie 

terenów po byłej Nasycalni. 

 

M.Szalewska – Radca prawny - dodała, że porozumienia międzygminne mogą być 

zawierane w ramach zadań własnych Gminy np. Porozumienie zawarte na zagospodarowanie 

odpadów z innym miastem. Dopuszcza się, że niektóre zadania będa realizowane w ramach 

zawartego porozumienia. Każde zawarte porozumieniew na realizację konkretnego zadania 

wymaga zgody Rady Miejskiej w drodze uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia w sprawie realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Bydgoskiego 

Obszaru Funkcjonalnego, tj. obszaru gmin członkowskich Stowarzyszenia Metropolia 

Bydgoszcz w perspektywie finansowej 2021 – 2027.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 
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Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/359/22 RM została podjęta (zał.8).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Solec 

Kujawski na rok szkolny 2022 / 2023.  

 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy  - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Solec Kujawski na rok szkolny 2022 / 2023.   

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/360/22 RM została podjęta (zał.9).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych i doradców zawodowych.  
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M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy  - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

PRZECIW (1) 

Adam Michalak. 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/361/22 RM została podjęta (zał. 10).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych nr 051127C oraz 

051123C oraz pozbawienia kategorii drogi publicznej końcowych odcinków tych dróg.  

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radna M. Szewczyk – zadała w imieniu mieszkańców pytania: 

1. Jaki sens miało wywłaszczanie właścicieli terenów zajętych przez drogę skoro się ją 
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tereaz wywłaszcza z użytkowaniem i jak teraz będą wyglądały rozliczenia kwot 

wypłaconych na odszkodowania za wywłaszczenia ? Czy trzeba będzie zapłacić 

odszkodowania tym mieszkańcom za wywłaszczenie ? 

2. Jakie korzyści przyniesie wyłączenie z użytkowania części ul. Rzymskiej i ul. Paryskiej 

i w jaki inny sposób zostanie zabezpieczony dla mieszkańców przejazd na tym odcinku 

? Czy ta droga zostanie inaczej poprowadzona ? 

3. Czy i jakie ewentualnie konsekwencje będzie miało wyłączenie z użytkowania ul. 

Rzymskiej w kontekście finansowania jej budowy z funduszy UE. 

  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – informując, że odcinek 

od ul. Paryskiej do ul. Rzymskiej będzie miał charakter drogi wew. ale pod warunkiem, że 

dojdzie do realizacji inwestycji. Dodała, że droga ta będzie funkcjonowała przez kilka nast 

ępnych lat, a może i na zawsze, bo nie wiadomo czy uda się tą inwestycję zrealizować. Gmina 

jednak musi być przygotowana do danej inwestycji. Jeśli inwestor się nie zdecyduje to droga ta 

będzie miała charakter drogi wew. I będzie funkcjonowała jak do tej pory. Chcemy nadać tej 

drodze inny charakter, to czynność techniczna, nie chcemy zamykać drogi dla mieszkańców. 

Dodała, że Gmina nie otrzymała jeszcze końcowego rozliczenia z UE, nie ma jeszcze 

odpowiedzi na złożony we wrześniu 2021 r. dokument. Zakończyła się trwałość projektu dla 

tej inwestycji, ulica została wybudowana. Teraz czekamy na podpisanie protokołu (Gmina jest 

już po kontroli tej inwestycji). 

 

M.Szalewska – Radca prawny – dodała, że roszczenie odszkodowawcze powstaje w 

momencie wywłaszczenia nieruchomości czyli nawet jeśli były te nieruchomości 

wywłaszczone, to wszelkie roszczenia odszkodowawcze na rzecz byłych właścicieli zostały 

zrealizowane na etapie wywłaszczania. Podstawą zwrotu wywłaszczonych nieruchomości jest 

wyłącznie przesłanka niezrealizowanej inwestycji celu publicznego, a ta inwestycja została 

zakończona. 

Radca prawny wyjaśniła też, co oznacza wyłączenie drogi z użytkowania w kategorii drogi 

publicznej. 

 

Radna M. Szewczyk – Czy w momencie wykupu terenu przez inwestora, będzie on mógł tę 

drogę zamknąć ? 

 

M.Szalewska – Radca prawny – odpowiedziała, że prawdopodobnie inwestor zostanie 
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zobowiązany do wykonania alternatywnego przebiegu tej drogi. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego - dodała, że w pierwszej kolejności musi zostać 

wykonane połączenie ul. Rzymskiej z ul. Paryską (inwestycja ta nie może być finansowana z 

budżetu Gminy), a potem realizacja inwestycji na tym terenie. 

 

Radny A. Michalak – Czy prawdą jest, że główny zainteresowany się wycofał z tej inwestycji? 

Jeśli tak to dlaczego i czy pojawił się nowy inwestor w to miejsce ? 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że aktualnie nic nie wiadomo o 

tym, aby inwestor się wycofał. Ostatnia z posiadanych informacji jest taka, że wystąpił on o 

wydanie decyzji środowiskowej. Nie mamy kontaktu z inwestorem. Dodała, że sama procedura 

związana ze skompletowaniem dokumentów na realizacje takiej inwestycji trwa ok. 2 lat. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg 

gminnych nr 051127C oraz 051123C oraz pozbawienia kategorii drogi publicznej końcowych 

odcinków tych dróg. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Alicja Żaguń. 

PRZECIW (1) 

Marzanna Szewczyk. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Adam Michalak. 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 
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Uchwała Nr XLIX/362/22 RM została podjęta (zał. 11).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg 

gminnych. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/363/22 RM została podjęta (zał. 12).  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 17 czerwca 2022 r. do organu 

właściwego.  

 

T. Rudny – Zastępca Przewodniczącego K. Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił ww. 

projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  
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Radni nie wnieśli uwag. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 17 

czerwca 2022 r. do organu właściwego.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr XLIX/364/22 RM została podjęta (zał. 13).  

13. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny A. Michalak – zgłosił wniosek dot. dokładnego wyjaśnienia sprawy związanej z 

całkowitym umorzeniem długu najemcy lokalu w Ośrodku Sportu i Rekreacji i nie podjęcia 

przez Gminę prób negocjacji z najemcą, aby to zadłużenie rozłożyć na raty. Prośba też o 

wyjaśnienie sprawy wyposażenia ww. lokalu. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – poinformowała, że szczegółowej odpowiedzi 

udzieli na piśmie. 

 

Radny T. Rudny – zgłosił wnioski dot.: 

– zabezpieczenia zniszczonych infokiosków znajdujących się przy Urzędzie Miejskim 

oraz przy Juraparku, 

– postawienia znaku u zbiegu ul. Bydgoskiej i zjazdu gruntowego do ul. Ogrodowej 

informującego osoby zjeżdżające do ul. Ogrodowej, o przebiegającej w tym miejscu 
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ścieżki rowerowej (w miejscu tym jest słaba widoczność). 

 

Radna A. Żaguń – zgłosiła wniosek dot. podjętych działań w sprawie organizacji ruchu na 

Placu Jana Pawła II. Kierowcy nieustannie wjeżdżają na zakaz, poruszają się po drodze wew. 

wyłożonej kostką granitową, która powoduje jeszcze większy hałas niż wcześniej, jest on  

uciążliwy dla osób tam zamieszkałych. Dodatkowo kierowcy parkują auta na Placu Jana Pawła 

II w miejscach niedozwolonych. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – odpowiedział, że opracowaliśmy korektę projektu organizacji 

ruchu, jutro a najdalej w przyszłym tyg. zostaną postawione odpowiednie znaki. Na Placu Jana 

Pawła II będzie obowiązywać „Strefa ruchu” oraz zakaz postoju ponad 15 min. Do wjazdu na 

Plac będą upoważnione jedynie pojazdy służb oraz mieszkańców posesji przy Placu Jana Pawła 

II.   

 

Radny A. Michalak – zgłosił wniosek dot. uszkodzonej klapy studzienki telekomunikacyjnej 

na chodniku u zbiegu ul. Bydgoskiej i ul. Słowackiego. 

 

Radny T. Rudny – odpowiedział, że zgłosił ten fakt do Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

sprawa jest w toku załatwiania. 

C. Ball – Dyrektor WUM – dodał, że studzienka została zabezpieczona poprzez postawienie 

znaków ostrzegawczych i pachołków oraz zgłoszona do wykonawcy, który wykonywał 

przebudowę skrzyżowania.                                                            

 

14. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki Przewodniczący RM podziękował zebranym za udział w sesji i zamknął obrady o 

godz. 14.38. 

                                                                                                                        Bartłomiej Czaki 

                                                                                                                          Przewodniczący 

                                                                                           Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała: Katarzyna Kozak – inspektor ds. kadr 


